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„Ne nyugtalankodjék a ti szívetek: higgyetek Istenben, és higgyetek énbennem!” 

Eszembe jutnak Pál Ferenc gondolatai. Ha megkérdezik valamelyikünket, hogy hisz-e a pénzben, 
általában nemmel válaszol. Viszont biztonságérzetet ad, bízunk a pénzben. Sokunk azt mondja, 
hogy hisz az Istenben. Na de bízunk is Benne? 

Azt hiszem, ezek elég lényegre tapintó gondolatok. Mennyivel könnyebb lenne az életünk, ha 
bíznánk az Istenben. Bár az evangéliumi fordításban nem a bizalom szó szerepel, talán ez még 
fontosabb is lenne! 
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